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احتمال تداوم بدترین عملکرد 
14 ساله دلار

مهر: پس از تضعیف دلار در سال 2017 که 
بدترین عملکرد آن در 14 سال اخیر بود، به 
نظر منطقى مى رسد که ســال جدید، دلار 
دوباره وضعیت خود را بهبود ببخشد، به ویژه 
با افزایش نرخ بهره توسط فدرال رزرو و ارائه 
محرك هاى مالى توسط کاهش نرخ مالیات، 
اوضاع به نظر رو به رشــد مى آید؛ اما برخى 
تحلیلگران بر این باورند که در سال 2018 
در رقابت با ســایر ارزهاى مهم جهان که به 
صورت هماهنگ در حال رشــد است، افت 
دلار که از اوایل 2017 آغاز شده، باز هم ادامه 
یابد. جنس نوردویگ، مدیر اجرایى ارشد دیتا، 
مى گوید: ما با گرایش هاى منفى دلار روبه رو 
هستیم که با در نظر گرفتن اینکه نرخ بهره با 
سرعت و روند بسیار خوبى، افزایش خواهد 

یافت، این یک اتفاق غیرعادى است.

چین قوانین برداشت پول نقد در 
بیرون مرزهایش را سخت  کرد

تابناك : قانون گذار تبادلات خارجى چین 
در بیانیه اى قوانین برداشت پول نقد به وسیله 
کارت هاى حســاب هاى شخصى چینى، در 
خارج از مرزهاى این کشور را سختگیرانه تر 
کرد تا پول شویى، تأمین مالى تروریسم و فرار 
مالیاتى را محدودتر کند. اداره دولتى تبادلات 
خارجى در بخشنامه خود اعلام کرد که مقدار 
مبلغ قابل برداشت از کل حساب هاى داخلى 
این کشور که مالکیت آن ها با یک نفر است، تا 
سقف 100 هزار یوآن در سال خواهد بود. اگر 
فردى در 1 سال از این سقف برداشت فراتر 
برود قابلیت برداشت براى او در سال جارى و 

سال بعد از آن تعلیق خواهد شد.

تازه ترین اقدامات بانک صادرات 
در وصول مطالبات

نسل فردا: سیاست وصول و کنترل مطالبات در 
ایجاد ســاز و کارهاى ویژه براى کاستن از حجم 
املاك راکد و وصول مطالبات به عنوان یکى از 
اهداف استراتژیک براى افزایش سهم منابع مولد 
و کاهش دارایى هاى منجمد و سمى ترسیمى در 
نقشه راه، با قدرت در دستور کار مدیران این بانک 
قرار دارد؛ به طورى که طى 9 ماهه اول سال جارى 
67 هزار و 700 میلیارد ریال از مطالبات، تعیین 
تکلیف شد و از این مبلغ، 44 هزار و 600 میلیارد 
ریال از طریق مذاکره و 23 هزار و 100 میلیارد 
ریال در کمیته وصول مطالبات بانک از بلاتکلیفى 
بیرون آمد. همچنین طى همین مدت، 62 هزار 
و 312 پرونده مورد رسیدگى قرار گرفت که بالغ 
بر 9510 میلیارد ریال از بدهى مشمولین ماده 
2 تبصره 35 قانون اصلاح قانون بودجه سال 95 
تعیین تکلیف شد که از این میزان 3945 میلیارد 
ریال از مطالبات بانک نیز بــه صورت نقدى به 

حیطه وصول درآمد.

امکان ارسال ایده ها از طریق 
ربات بانک ایران زمین

مهر: طرح ارسال ایده هاى نوین حوزه بانکدارى 
دیجیتــال و بانکدارى در شــبکه هاى اجتماعى 
یا هر پیشــنهادى که بتوانــد بانــک را در ارائه 
خدمات به مشــتریان یارى کند بــه عنوان یکى 
از اولویت هاى بانک ایران زمین در پیاده ســازى 
بانکدارى دیجیتال مطرح شــده است. با توجه به 
اســتقبال بى نظیر مخاطبین در ارســال طرح ها 
و ایده هــاى نوین حوزه بانکدارى از شــما دعوت 
مى شــود ایده هاى خود را از طریــق مراجعه به 
http://t.me/ ربات بانک ایــران زمین بــه آدرس
izbankbot یا از طریق ســایت بانک ایران زمین

 www.izbank.ir ارسال کنند.

اقتصاد بین الملل 

بانک

مدل جدید وام مسکن با سپرده اولیه و سود کمتراشتغال فراگیر طرحى براى حل مشکل فقر و بیکارى سکوى 14A پارس جنوبى بارگیرى شد
 باشگاه خبرنگاران: سکوى گازى 14A پارس جنوبى با دانش وفناورى 
ایرانى از محل یارد بندرعباس با موفقیت بارگیرى شد. این سکو چهارمین 
سکوى ساخته شده به دســت جوانان ایرانى اســت. اکنون کشور در این 
زمینه به سطحى از پیشرفت دست یافته است که دیگر نیازى به خارجى ها 
ندارد. ساخت این سکو، عملیات به آب انداختن و حمل به سمت چاه هاى 
هدف گذارى شده، از دانش و پیچیدگى خاصى برخوردار است که پیش از 
این به دست خارجى ها محقق مى شــد. گویا این ادعا به دوران تحریم ها 
برمى گردد که یک شرکت هلندى براى ساخت سکو قیمت گزافى پیشنهاد 

داده و در نهایت از انجام این کار سرباز زد.

ایسنا: سیدحمید کلانترى، معاون وزیر کار گفت: در حال حاضر مشکل بیکارى و 
کاهش قدرت معیشت دهک هاى پایین جامعه، اصلى ترین چالش اقتصاد به شمار 
مى رود و این دو عامل ناشى از شرایط حاکم بر اقتصاد، رکود، تحریم هاى خارجى 
و برخى سیاست هاى غلط سال هاى گذشته است. وى اشتغال دانش آموختگان 
و جویندگان کار را یک دغدغه ملى دانست و گفت: با توجه به فراگیرى معضل 
بیکارى و لزوم ارتقاى سطح معیشت افراد لازم است همه دستگاه ها و متولیان در 
این زمینه همکارى و حمایت لازم را صورت دهند. وى گفت: اگر امروز با افزایش 
پدیده حاشیه نشینى، معضل اعتیاد، بزهکارى و برخى ناهنجارى ها مواجه هستیم 

به دلیل آن است که به سرمایه گذارى و رونق روستاها توجه نکرده ایم.

شهر خبر : مدیرعامل بانک مسکن از ارائه پیشــنهاد وام جدید مسکن خبر 
داد و گفت: در صورت تصویب این وام در مجلس، مردم با ســپرده گذارى 20 
میلیون تومان مى توانند 80 میلیون تومان وام مسکن ارزان قیمت دریافت کنند.
محمدهاشم بت شکن در مراسم آغاز عملیات اجرایى برنامه نوسازى مسکن در 
بافت هاى فرسوده با کلنگ زنى پروژه مسکونى محله سیروس ، اظهار کرد: وظیفه 
بانک مسکن، حمایت از انبوه  سازان و شرکت هاى ساختمانى در بخش توسعه اى 
زیرساخت ها و شهرهاى جدید و بازآفرینى شهرى است، در این زمینه در دولت 
یازدهم برنامه هاى خوبى براى اعطاى تسهیلات اجرا شد که نتیجه آن این بوده 

که  سال گذشته 70 درصد رشد پرداخت تسهیلات در بانک مسکن داشته ایم.

کوتاه از  اقتصاد

اوضاع تخم مرغ چگونه طلایى شد؟!
نسل فردا بررسى کرد؛ 

اوایل مهرماه ســال جارى بود که توزیع تخم مرغ در 
بازار با روند افزایشى مواجه شــد تا جایى که اضافه 
شــدن میزان تولید آن هم کارســاز نبود. هرکیلو 
از این بمب انــرژى از 4، 5 هزار تومــان به 7 الى 9 
هزارتومان اوج گرفت و به درستى هم مشخص نبود 
که مقصرکیست؟ مسئولان وزارت جهاد کشاورزى و 
بخش خصوصى، شیوع آنفلوآنزاى پرندگان را عامل 
این گرانى عنوان کردند و بازاریان و اقشار مختلف نیز 
تصمیمات نادرست و بى برنامگى ها را علت اصلى این 
جهش دانستند. این گمانه زنى ها و البته اعتراضات 
برخى فروشندگان و مشتریان ادامه داشت تا اینکه 
حالا پس از گذشت حدود 3 ماه و اندى، خبر کاهش 
تدریجى قیمت تخم مرغ رفته رفته مى رود ابروهاى 
درهم گره خورده فروشنده و مشتریان را بازکند. آنچه 
درادامه مى خوانید، مرورى کوتاه است برشرح ما وقع 

فراز و فرودهاى قیمت تخم مرغ تاکنون.
شانه اول/ آنفلوآنزا نخستین متهم گرانى

همانطور که گفته شــد، جهاد کشاورزى ها 
از جمله رکنى معاون وزیر در مورد گرانى تخم مرغ 

بیان کرده بود" کمبود نســبى این محصول ناشى 
از آنفلوآنزاى فوق حاد پرندگانى اســت که در سال 
گذشــته رخ داده، به عبارتى روند قیمت تخم مرغ 
هم مانند مرغ بود و سیرى منطقى داشت؛ اما امسال 
حدود 25 تا 30 درصــد از مرغ هــاى تخم گذار به 
دلیل بیمارى آنفلوآنزا از بین رفتند که این مســئله 
در افزایش قیمت این محصول موثــر بود؛ البته در 
تلاشــیم با روش هاى جایگزین، عرضه و تقاضا را به 
تعادل برسانیم که خب این روند زمانبر است". ناصر 
نبى پور رئیس هیئت مدیره اتحادیه مرغ تخم گذار 
استان تهران هم گفته بود" تلفات کنونى به دلیل عدم 
انجام واکسیناسیون در برابر بیمارى آنفلوآنزا بوده که 
نیازمند حمایت است. اگرچه واکسیناسیون مرغ در 
برابر این بیمارى تنها در چند کشور صورت مى گیرد 
با این حال سازمان دامپزشکى پیش بینى کرده بود 
که امسال مشکلاتى براى مرغداران به وجود خواهد 
آمد که متاسفانه شرایط مقابله با این بحران از سوى 
مسئولان ایجاد نشد حتى مرغدارانى که مرغدارى 
خود را بیمــه کرده اند و براى دریافت خســارت به 
بیمه مراجعه مى کنند با پاســخ منفى به دلیل نبود 
بودجه در بیمه روبه رو مى شــوند. از طرفى سازمان 

دامپزشکى براى مقابله با این بحران، یار و همکارى 
ندارد؛ به طورى که حتى بودجه اى براى معدوم سازى 

مرغ ها در اختیار آن قرار داده نشده است.
شانه دوم/ بى برنامگى ها علت افزایش قیمت

این اظهارات درحالى مطرح شد که ترکاشوند 
مدیرعامل اتحادیه مرغداران مرغ تخم گذار موضوع 
دیگرى را علت گرانى این مدت تخم مرغ عنوان کرد 
اینکه" تصمیمات نادرســت برخى از دستگاه هاى 
نظارتى از جمله سازمان حمایت مصرف کنندگان و 
تولید کنندگان عامل گرانى است؛ چراکه قبل از گران 
شدن تخم مرغ، خواستارعرضه مستقیم این محصول 
در بازار به ویــژه میادین میوه و تره بار شــدیم؛ اما 
مسئولان سازمان میادین گفتند که سازمان حمایت، 
قیمت مصوب پایین ترى را براى تخم مرغ ابلاغ کرده 

و با این قیمت امکان توزیع وجود ندارد".
شانه آخر/ وضعیت نارنجى مى شود

اما بعد ازحرف و حدیث هاى فراوان، ســتاد 
تنظیم بــازار مصوبــه اى را تنظیم و ارائــه کرد که 
براساس آن هر شانه تخم مرغ 12 هزار و 600 تومان 
و هر دانه از این محصول 420 تومان باید در اختیار 
مصرف کنندگان قرار گیــرد و متقاضیان در صورت 

مواجه شــدن با قیمت هاى بالاتر مى توانند موضوع 
را به سامانه 124 ســازمان حمایت اعلام کنند تا با 
گرانفروشان برخورد شود. محمود حجتى وزیر جهاد 
کشاورزى نیز گفته اســت" بخشى از کسرى عرضه 
تخم مرغ از محل واردات جبران مى شــود و بخشى 
دیگر نیز با کنترل و تنظیم چگونگى توزیع آن در بازار 
مصرف انجام مى شود. اکنون هم بازار تخم مرغ بهتر 
شده و براى کنترل بازار آن در تلاشیم". وزیر کشورهم 
براى اقدامات پیشگیرانه به استانداران شیوه نامه اى 
را ابلاغ کرده که براساس آن هر دستگاهى در ستاد 
آنفلوآنزا موظف است به وظیفه خود عمل کند تا در 
سال هاى آتى این بیمارى کنترل و پیگیرى شود و 

موج جدیدى از آن را در کشور نداشته باشیم.رفیعى 
پور رئیس سازمان دامپزشکى نیزدرباره نحوه جبران 
خساراتى که بر اثر این بیمارى به تولیدکنندگان وارد 
شده، اعلام کرده است" هم اکنون 30 میلیارد تومان 
اسناد خزانه اسلامى در اختیار ما قرار گرفته که در 
یک سررسید تبدیل به پول مى شود، ما بخشى از این 
مبلغ را به ترتیب تاریخ صدور اسناد معدوم سازى که 
از استان ها رسیده، به مرغداران پرداخت مى کنیم؛ 
ضمن اینکه قرار اســت 120 تا 130 میلیارد تومان 
اعتبار در اختیار صندوق بیمه کشاورزى قرار بگیرد 
که صندوق نیز آن را به مرغــداران پرداخت خواهد

 کرد.

دریا وفایى- نسل فردا
daryavafaei2009@gmil.com

خبر اقتصاد کلان بازار 

پارسیک : عضو هیئت رئیسه اتاق اصناف از شــکایت بازاریان و کسبه از اقدامات اخیر 
اغتشاشگران خبر داد و گفت: اصناف با هماهنگى مسئولان امنیتى و انتظامى باید در برابر 
اغتشاشات قد علم کنند. سیدمحمود هاشمى در واکنش به برخى ناآرامى ها و اغتشاشات 
اخیر کشور و تاثیرات آن بر کسب و کار اصناف اظهار کرد: اغتشاشات روزهاى اخیر نه تنها 
به اصناف کشور بلکه به همه اقشار جامعه آسیب وارد مى کند. وى افزود: اصناف در امنیت 
کامل مى توانند زندگى و فعالیت هاى اقتصادى داشته باشند و این رویدادها بسیار روى 
کسب و کار آنها تاثیرات منفى دارد. عضو هیئت رئیسه اتاق اصناف ادامه داد: اصناف مخالف 
هرگونه تشنج و اغتشاش در کشور هستند؛ سرمایه اصناف همان امنیت است و از این طریق 
مى توانند کسب و کار خود را ادامه دهند. وى تصریح کرد: این حوادث بر فعالیت هاى اصناف 
کشور اثر بدى دارد که نمى توان این اثرگذارى را به راحتى در قالب اعداد آورد. رئیس اتاق 
اصناف کرمانشاه ادامه داد: وقتى ضریب امنیت پایین مى آید، اولین قشرى که ضربه مى بیند 
اصناف هستند؛ امیدوارم مسئولان این اغتشاشات را به زودى جمع کنند. هاشمى افزود: 
اصناف حاضر در کف خیابان و در مرحله بعد بانک ها و ادارات دولتى اولین کسانى هستند 
که از این اغتشاشات ضربه مى خورند؛ زیرا اصناف پراکندگى زیادى در سطح خیابان دارند 
و در مقابل ترکش مستقیم این ناآرامى ها هستند. وى گفت: اصناف با هماهنگى مسئولان 
امنیتى و انتظامى باید در برابر اغتشاشات قد علم کنند؛ اصناف همواره پشت سر انقلاب 
بوده و هستند. عضو هیئت رئیسه اتاق اصناف در پایان یادآور شد: فعالیت هاى صنفى اگر در 

امنیت باشد، چرخ کسب و کار آنها نیز مى چرخد.

شهر خبر: سخنگوى کمیســیون تلفیق بودجه مجلس گفت: بر اساس مصوبه این 
کمیسیون قیمت آب، برق و گاز در بودجه سال آینده افزایش نخواهد یافت.

على اصغر یوسف نژاد افزود: سقف معافیت مالیاتى براى کارکنان دولتى و غیردولتى 
دو میلیون تومان در نظر گرفته شده است. وى گفت: سیاست هاى کلى در بودجه سال 
97 با استفاده از دیدگاه کارشناسى در کمیسیون تلفیق بر مبناى واقعیت هاى جامعه 
و در جهت رفاه مردم به ویژه افراد کم درآمد و متوسط جامعه مورد بررسى و تصویب 
قرار مى گیرد. یوسف نژاد افزود: بر اساس لایحه پیشنهادى دولت براى بودجه سال 97 
درآمدهاى نفتى 101 هزار میلیارد تومان اســت که 32 درصد آن معادل 16 میلیارد 
دلار به صندوق توسعه واریز مى شود و سه درصد دیگر معادل پنج هزار میلیارد تومان به 

مناطق نفت خیز، گازخیز و محروم اختصاص خواهد یافت. 
سخنگوى کمیســیون تلفیق بودجه مجلس گفت: میزان درآمدهاى مالیاتى دولت 
براى سال آینده هم در ســقف 128 هزار میلیارد تومان امســال در نظر گرفته شده 
است؛ اما مقرر شــده تا جنبه هاى جدید مالیاتى شناسایى شــود. یوسف نژاد افزود: 
در بودجه سال آینده مقرر شــده تا 76 هزار میلیارد تومان با اســتفاده از تسهیلات، 
منابع بانک ها و بخش خصوصى براى اشــتغال فارغ التحصیلان در نظر گرفته شود. 
وى گفت: پیش بینى مى کنیم تا اوایل بهمن، کار بررســى لایحه بودجه سال 97 در 
کمیسیون تلفیق به پایان برســد و پس از آن در صحن علنى مجلس شوراى اسلامى

 مطرح شود.

نسل فردا : رئیس اداره برق شهرســتان ثلاث باباجانی پس از گذشت40 روز از زلزله 7/3 
ریشتري، به شــرح اقدامات این اداره در مناطق زلزله زده ثلاث باباجانی پرداخت و اهم این 

اقدامات را تشریح کرد.
 مهندس رمضانی رئیس اداره برق شهرستان ثلاث باباجانی به شرح اقدامات این شرکت در 40 
روز پس از حادثه در مناطق زلزله زده ثلاث باباجانی پرداخت و گفت: در این 40 روز به تعداد 
9500 چادر شهري و روستائی برق رسانی شده است.رمضانی با بیان اینکه تمامی کانکس هاي 
مدارس شهري و روستایی ثلاث باباجانی برقدار شده اند، اظهار داشت: در این شهرستان 580 
کانکس شهري و روستائی برقدار شده اند؛ به طوري که 120 کانکس کمپ بهزیستی شهر تازه 
آباد به طور کامل برق رسانی شده است.وي با اشاره به اینکه 10 کیلومتر شبکه فشارضعیف 
جهت برق رسانی به چادرها احداث شده است، تصریح کرد: 15 دستگاه ترانسفورماتور شهري 
KVA 250 و KVA 315  به دلیل افزایش بار منطقه و تعداد 4 دستگاه ترانسفورماتور روستائی 

KVA 200 روستائی در این مناطق نصب شده است.
رئیس اداره برق شهرستان ثلاث باباجانی با اشــاره به اینکه تعداد 500 انشعاب خانه هاي 
تخریبی شهري و روستائی جمع آوري شده است، اظهار داشت: ترتیبی اتخاذ شده تا مناطق 
چهارگانه شهري و روستائی ثلاث باباجانی(تازه آباد، خانشور، ازگله و میرآباد) جهت انجام 
عملیات و اتفاقات و برق رســانی به چادرها و کانکس ها به پیمانکار واگذار شود. همچنین 
ظرفیت پست 63مگاوات ثلاث باباجانی از 20 مگاوات به 60 مگاوات افزایش یافته تا همچنان 

برق شهرستان ثلاث باباجانی پایدار بماند.

اولتیماتوم اصناف 
و بازاریان به اغتشاشگران

آب، برق و گاز 
سال آینده گران نمى شود

برق کلیه مناطق شهري و روستایی ثلاث باباجانی
 پایدار است

نفت  انرژى 

نفت 55 دلارى در لایحه بودجه 97 واقعى است ادامه مذاکرات براى راه اندازى جایگاه هاى تک سکویى
تى نیوز: عضو کمیسیون انرژى مجلس شوراى اسلامى در خصوص سهم 
نفت در بودجه 97، اظهار کرد: رقم 55 دلارى درنظر گرفته شده براى بودجه 
97 تقریبا واقعى اســت. وى در خصوص اینکه روند کاهش وابستگى ما به 
نفت در بودجه روند واقعى است یا خیر، بیان کرد: شاید در واقعیت این امر 
رخ بدهد؛ اما ما به هر میزان که نفت بفروشیم دلار حاصل از آن وارد بودجه 
مى شود اگر سالى بتوانیم فروش بیشترى داشته باشیم سهم نفت در بودجه 
افزایش مى یابد و اگر فروش ما کمتر باشد بالطبع این سهم کاهش مى یابد. 
خادمى تصریح کرد: متاسفانه ما برنامه ریزى براى کاهش فروش نفت خام 
نداریم و سالیان طولانى منابع هیدروکربنى را به این صورت به فروش رسانده و تصمیم مناسبى در خصوص فرآورى آنها به موادى با 

ارزش افزوده بالاتر نگرفته ایم.

افکار نیوز : مدیرعامل شرکت ملى پخش فرآورده هاى نفتى از ادامه مذاکره 
بخش خصوصى با شــهردارى براى راه اندازى جایگاه هاى تک سکویى در 
تهران و دیگر استان ها خبر داد. سیدمحمدرضا موسوى خواه گفت: اصفهان 
با 17 جایگاه در صدر استان هاى داراى جایگاه هاى تک سکویى قرار دارد. قم 
صاحب 6 و تهران صاحب 5 جایگاه تک سکویى هستند. وى با تاکید بر اینکه 
مذاکره براى تاسیس جایگاه هاى تک سکویى ادامه دارد، تصریح کرد: قرار است 
جایگاه هاى دیگر در نقاط مختلف تهران تاسیس شود و در این راستا بخش 
خصوصى در حال مذاکره و هماهنگى با شهردارى است. بر اساس این گزارش، 
یکى از مشکلات شهرهاى بزرگ از جمله تهران براى راه اندازى جایگاه هاى سوخت،گران بودن زمین است. یکى از راهکارهایى که براى 

حل این مشکل در نظر گرفته شده، راه اندازى جایگاه هاى کوچک سوخت است.          

افزایش 21 درصدى صادرات سیگار
مهر: رئیس مرکز برنامه ریزى و نظارت بر دخانیات از کاهش 39 درصدى واردات سیگار، افزایش 
10 درصدى تولید، کاهش 31 درصدى قاچاق و افزایش 21 درصدى صادرات ســیگاردر 9 ماهه 

امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته خبرداد. على اصغر رمزى واردات سیگار در 
9 ماهه سال گذشته را 3 میلیارد و 660 میلیون نخ اعلام کرد و گفت: واردات سیگار 
امسال به 2 میلیارد و 23 میلیون نخ کاهش یافته است. از سوى دیگر تولید سیگار 

که در 9 ماهه سال گذشته 31 میلیارد و 99 میلیون نخ بود، در 9 ماهه امسال به 
35 میلیارد و 23 میلیون نخ افزایش پیدا کرد. وى افزود: برآورد قاچاق سیگار 

که در 9 ماهه سال گذشته حدود 5 میلیارد و 75 میلیون نخ بوده در 9 ماهه 
امسال به 3 میلیارد و 97 میلیون نخ کاهش یافته است.

لنوو K320t عرضه شد
جام جم آنلاین: چندى پیش گوشى جدید لنوو با نام K320t در وبسایت TENAA رویت شد و برخى مشخصات 
آن فاش شدند. اکنون این کمپانى به طور رسمى گوشى جدید خود را معرفى و عرضه کرد. از جمله مشخصات 

میان رده جدید لنوو مى توان به صفحه نمایش 5,7 اینچى و دوربین دوگانه اشاره کرد. از لحاظ 
ظاهرى K320t از رقباى خود جا نمانده و همانند بسیارى از آن  ها از طراحى جدید 
با حاشیه هاى کم در اطراف صفحه نمایش بهره مى برد. درصد زیادى از قاب جلویى 

توسط صفحه نمایش اشغال شده و دوربین سلفى و اسپیکر در بالاى 
آن قرار دارند. در قاب پشتى نیز دوربین دوگانه افقى گوشى همراه با 
فلش LED و حسگر اثرانگشت به چشم مى خورند. با توجه به قیمت، 

لنوو K320t مشخصات سخت افزارى خوبى دارد.

صادرات سیب، تنها راهکار خروج از رکود
باشگاه خبرنگاران: مجتبى شادلو، نایب رئیس اتحادیه باغداران درخصوص مشکلات باغداران 

مبنى بر عرضه سیب در بازار اظهار کرد: با توجه به مشکلات اقتصادى خانوار، تقاضاى 
چندانى در بازار وجود ندارد و این امر باغداران را با چالش هاى جدى روبه رو کرده 

اســت. وى در ادامه افزود: با توجه به مازاد تولید سیب، محدودیت در صادرات، 
لطمه جدى به تولیدکنندگان وارد مى کند. شادلو ادامه داد: صادرات بیش از 
500 هزارتن سیب، تنها راهکار خروج از رکود بازار فعلى است. نایب رئیس 
اتحادیه باغداران با بیان اینکه در این بخش ذخایر زیادى وجود دارد، گفت: 
نبود صادرات و مشکل روانى حاکم بر بازار ســیب، لطمه جدى به تولید 

داخل وارد کرده است.
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مدیرکل راه و شهرسازى استان مرکزى

 بازنگرى طرح توسعه و عمران شهر کمیجان
نسل فردا : مدیرکل راه و شهرسازى استان مرکزى از بازنگرى در 
طرح توسعه و عمران شهر کمیجان خبر داد.  مجید شارقى با اعلام 
این خبر افزود: با توجه به ضرورت بازنگرى در طرح هاى توسعه که 
هر 10 سال یک بار صورت مى گیرد طرح جامع شهر کمیجان نیز با 
ملاحظه ساختار سنى جمعیت مبتنى بر سرشمارى نفوس و مسکن 
1395 بازنگرى شده است.با عنایت به آمار رسمى از جمعیت 8776 

نفر ساکن در شــهر کمیجان، معادل 24/1 درصد جمعیت زیر 15 
سال ، 68/2 درصد در سنین 15 تا 64 ســال و 7/8 درصد در گروه 
سنى 65 سال و بیشــتر قرار دارند و به استثناى گروه سنى کمتر از 
15 سال، در تمامى گروه هاى سنى تعداد زنان بیشتر از مردان است 
که باتوجه به الگوهاى جمعیتى و مقاطع سنى اهمیت برنامه ریزى 
وتامین، خدمات رفاهى، تفریحى، آموزشى و سایر خدمات همچنین 
ساماندهى کالبدى شهردر قالب طرح توسعه عمران آشکار مى شود. 
شارقى افزود: مجموع مساحت شهر در محدوده مصوب طرح قبلى 
، برابر 338/84 هکتار اســت که حدود 53/65 درصد آن را اراضى 

شــهرى و حدود 46/35 درصد بقیه را اراضى با کاربرى غیرشهرى 
تشــکیل مى دهند . ســطح کل کاربرى هاى خدمات عمومى به 
استثناى کاربرى هاى تجارى 15/27 درصد از کل مساحت کاربرى 

هاى شهرى است. 
گفتنى است این طرح توسط مهندسین مشاور شرکت طرح نقش 
آمایش مورد بازنگرى قرار گرفتــه ودرمرحله بعدى  طرح تفصیلى 
با الهام از طرح جامع،در دســتور کارقرار گرفته وکاربرى ها، عرض 
معابر،تعداد طبقات،سطح اشغال ونحوه اســقرار تدقیق وبه همراه 

ضوابط اجرایى، تهیه وارائه مى شود.

امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته خبرداد. على اصغر رمزى واردات سیگار در 
 میلیون نخ اعلام کرد و گفت: واردات سیگار 
 میلیون نخ کاهش یافته است. از سوى دیگر تولید سیگار 

 ماهه امسال به 
 میلیون نخ افزایش پیدا کرد. وى افزود: برآورد قاچاق سیگار 

 ماهه 

چندانى در بازار وجود ندارد و این امر باغداران را با چالش هاى جدى روبه رو کرده 
اســت. وى در ادامه افزود: با توجه به مازاد تولید سیب، محدودیت در صادرات، 
لطمه جدى به تولیدکنندگان وارد مى کند. شادلو ادامه داد: صادرات بیش از 
500 هزارتن سیب، تنها راهکار خروج از رکود بازار فعلى است. نایب رئیس 
اتحادیه باغداران با بیان اینکه در این بخش ذخایر زیادى وجود دارد، گفت: 
نبود صادرات و مشکل روانى حاکم بر بازار ســیب، لطمه جدى به تولید 

داخل وارد کرده است.

جام جم آنلاین
آن فاش شدند. اکنون این کمپانى به طور رسمى گوشى جدید خود را معرفى و عرضه کرد. از جمله مشخصات 

میان رده جدید لنوو مى توان به صفحه نمایش 
ظاهرى 

با حاشیه هاى کم در اطراف صفحه نمایش بهره مى برد. درصد زیادى از قاب جلویى 
توسط صفحه نمایش اشغال شده و دوربین سلفى و اسپیکر در بالاى 
آن قرار دارند. در قاب پشتى نیز دوربین دوگانه افقى گوشى همراه با 

فلش 
320t لنووt لنووt

: مجتبى شادلو، نایب رئیس اتحادیه باغداران درخصوص مشکلات باغداران 
مبنى بر عرضه سیب در بازار اظهار کرد: با توجه به مشکلات اقتصادى خانوار، تقاضاى 

چندانى در بازار وجود ندارد و این امر باغداران را با چالش هاى جدى روبه رو کرده 
اســت. وى در ادامه افزود: با توجه به مازاد تولید سیب، محدودیت در صادرات، 
لطمه جدى به تولیدکنندگان وارد مى کند. شادلو ادامه داد: صادرات بیش از 
 هزارتن سیب، تنها راهکار خروج از رکود بازار فعلى است. نایب رئیس 
اتحادیه باغداران با بیان اینکه در این بخش ذخایر زیادى وجود دارد، گفت: 
نبود صادرات و مشکل روانى حاکم بر بازار ســیب، لطمه جدى به تولید 

 اینچى و دوربین دوگانه اشاره کرد. از لحاظ 
ها از طراحى جدید  از رقباى خود جا نمانده و همانند بسیارى از آن ها از طراحى جدید  از رقباى خود جا نمانده و همانند بسیارى از آن ها از طراحى جدید 
با حاشیه هاى کم در اطراف صفحه نمایش بهره مى برد. درصد زیادى از قاب جلویى 

توسط صفحه نمایش اشغال شده و دوربین سلفى و اسپیکر در بالاى 
آن قرار دارند. در قاب پشتى نیز دوربین دوگانه افقى گوشى همراه با 
 و حسگر اثرانگشت به چشم مى خورند. با توجه به قیمت، 


